
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 13.01.2016 

Tidspunkt: 10:00 – 13:55 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 

Bjørn Røkkum Medlem AP 

Anisa Ali Aden Medlem AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

May Jorid Strand Medlem AP 

Sander Løken Berntsen Medlem AP 

Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 

Edgar Normann Gundersen Medlem AP 

Arne Magne Rønningen Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 

Arne Christen Drøpping Medlem KRF 

Synnøve Helland Medlem SP 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

Einar Mo Medlem SP 

Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 

Maja Solli Medlem V 

Tone Hustad Medlem H 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

Erling Rød Medlem FRP 

 

  



 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Jonny Meland Medlem AP 

Marit Selfors Isaksen Medlem AP 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ole-Anders Andreassen Jonny Meland AP 

Linn Rødset Marit Selfors Isaksen AP 

 

Merknader 

 

Til dagsorden: 

Spørrehalvtimen var ikke satt opp som sak til møtet.  Ordføreren ba kommunestyret om 

godkjenning i å sette opp spørrehalvtime som første punkt på dagsorden.  Kommunestyret ga sin 

tilslutning til dette. 

 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Per Ove Dahl Rådmann – deltok under hele møtet. 

Harriet Berntsen Ass. rådmann – deltok under hele møtet. 

Gunnar Olav Furu Plansjef – deltok under behandlingen av sak 1/16. 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 1/16. 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under behandlingen av sak 1/16. 

Siw Grete Sponås Konstit. Barnehagesjef – deltok under behandlingen av 

sak 1/16. 

Hilde Andersen Rådgiver, grunnskoletjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 1/16. 

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under behandlingen av sak 

1/16. 

Steinar Husby Kulturarbeider – deltok under behandlingen av sak 1/16. 

Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under behandlingen av sak 1/16. 

 

  



 

Andre som møtte: 

Navn Stilling 

Peder Vorren Ordfører i ungdommens kommunestyre – deltok under 

innledningene i sak 1/16. 

 

 

Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 

Brit H. Resell 

møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

  Bjørn Flemmen Steinland       Ståle Refstie   Tone Hustad 

             ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 1/16 Kommunereformen - retningsvalg for Sunndal  2014/1369 

  

Spørsmål til ordfører 

  

SP 1/16 Spørsmål til ordføreren i kommunestyremøtet 

13.01.2016 om å sikre at protokoller er riktig når de 

publiseres, av Erling Rød, FrP 

 2016/7451 

 

 

  



Saker til behandling 

 

PS 1/16 Kommunereformen - retningsvalg for Sunndal 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre gir kommunens sonderingsutvalg mandat til å inngå forhandlinger med 

Nesset kommune om en ny kommune med Sunndalsøra som kommunesenter.  

Utvalget har også mandat til å diskutere eventuelle grensejusteringer som kommer fram 

underveis i prosessen. 

Utvalget har også mandat til å forhandle om alternativet Sunndal-Nesset-Tingvoll dersom det 

skulle bli aktuelt. 

Fremforhandlet intensjonsavtale legges fram for kommunestyret for vedtak i mars 2016.   

 

Behandling i Kommunestyret - 13.01.2016  

Assisterende rådmann og prosjektleder for kommunereformen i Sunndal Harriet Berntsen 

oppsummerte om arbeidet og status siden sist.  Deriblant ble det orientert om vedtaket i Tingvoll 

kommunestyre 07.01.2016. 

 

Peder Vorren, ordfører i ungdommens kommunestyre (UKS), orienterte om møtet i UKS 

17.12.2015 hvor kommunereformen var tema, samt om møtet og elevundersøkelsen ved Sunndal 

ungdomsskole 06.01.2016. 

 

Ordfører Ståle Refstie orienterte om prosessen i Sunndal og kontakten med nabokommunene opp 

imot de ulike alternativene som er blitt utredet. 

 

 

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende alternative forslag: 

«Sunndal kommunestyre vil at det gode samarbeidet på mange område mellom Sunndal og Nesset 

skal halde fram.  Men kommunestyret har ingen intensjon om samanslåing av Sunndal og Nesset 

kommunar.  Slik avgjerd skal takast av folket i folkeavstemming.  Forhandlingar med Nesset 

kommune, eventuelt også Tingvoll, med sikte på ein intensjonsavtale om kommunesamanslåing 

er derfor ikkje aktuelt no.» 

 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende to forslag: 

«Endringsforslag til tredje setning: Kommunestyret ber om at alternativet Sunndal-Nesset-

Tingvoll blir en del av forhandlingene. 

Tilleggsforslag: Frist for intensjonsavtale kan forlenges med 2 måneder.» 

 

Under debatten trakk Erling Rød sitt tilleggsforslag.  

 



 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende tilleggsforslag fra AP, SP og SV: 

«Kommunestyret vedtar å sette stemmerettsalderen til 16 år (født år 2000) ved den lokale 

rådgivende folkeavstemminga om kommunereformen, våren 2016.» 

 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over det alternative forslaget fra Erling Outzen som ble satt opp imot 

innstillingen.  Innstillingen ble vedtatt med 25 mot 2 stemmer avgitt for forslaget fra Erling 

Outzen. 

Deretter ble det votert over endringsforslaget fra Erling Rød som ble satt opp imot tredje setning 

i innstillingen.  Endringsforslaget falt med 4 mot 23 stemmer avgitt for innstillingen. 

Til slutt ble det votert over tilleggsforslaget fra AP, SP og SV, som ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Sunndal kommunestyre har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre gir kommunens sonderingsutvalg mandat til å inngå forhandlinger med 

Nesset kommune om en ny kommune med Sunndalsøra som kommunesenter.  

Utvalget har også mandat til å diskutere eventuelle grensejusteringer som kommer fram 

underveis i prosessen. 

Utvalget har også mandat til å forhandle om alternativet Sunndal-Nesset-Tingvoll dersom det 

skulle bli aktuelt. 

Fremforhandlet intensjonsavtale legges fram for kommunestyret for vedtak i mars 2016. 

Kommunestyret vedtar å sette stemmerettsalderen til 16 år (født år 2000) ved den lokale 

rådgivende folkeavstemminga om kommunereformen, våren 2016. 

 

 

 

  



Spørsmål til ordfører 

SP 1/16 Spørsmål til ordføreren i kommunestyremøtet 13.01.2016 om 
å sikre at protokoller er riktig når de publiseres, av Erling Rød, FrP 

 

Behandling i Kommunestyret - 13.01.2016  

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende spørsmål i møtet: 

«Hva vil ordføreren gjøre for å sikre at protokollene fra kommunestyremøter alltid er riktig når 

de legges ut? 

 

I kommunestyremøtet 16. desember 2015 ble det i sak 120/15 stemt over følgende 

oversendelsesforslag fra meg: «Kommunestyret ber om at ansvars- og forsikringsforhold ved 

Hammarkaia og andre kaianlegg gjennomgås». 

 

Forslaget ble vedtatt med 25 mot 1 stemme. I protokollen var det skrevet at oversendelsesforslaget 

falt med 1 mot 25 stemmer.  8 framstående kommunestyremedlemmer med deg midt på øverste 

linje har skrevet navnet sitt på; 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar 

med det som ble vedtatt på møtet. 

 

Hvordan kan slikt skje? 

At møtesekretæren ikke oppfatter alt riktig og skriver feil, er både mulig og tilgivelig.  At 8 

framstående politikere som skal sørge for til at protokollen blir riktig, ikke oppdager feilen er ille. 

 

De har enten 

- ikke lest protokollen, 

- ikke forstått hva som er skrevet 

- ikke husket hva de selv har stemt 

- sett at det var feil uten å be om at den blir rettet 

 

Vi må kunne stole på at det som er skrevet i protokollene er riktig. 

Det skal være ryddighet i politikk og forvaltning.» 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på spørsmålet til Erling Rød: 

 

«Erling Rød spør meg om hva jeg som ordfører vil gjøre for å sikre at protokollene fra 

kommunestyremøter alltid er riktig når de legges ut. Spørsmålet burde vel heller være hva 

kommunestyret og andre folkevalgte vil gjøre. 

 



Når det gjelder godkjenning av protokoller fra politiske møter, sier Sunndal kommunes 

møtereglement følgende: 

 

Politisk sekretariat fører protokoll fra møtene etter mal i kommunens kontorstøttesystem som 

underskrives av møtelederen sammen med to andre medlemmer, samt møtesekretæren. 

Protokollen sendes til medlemmene og de samme som får innkalling, samt at den legges ut på 

kommunens hjemmeside. Møtelederen avgjør om noen skal få tilføre merknader i protokollen. 

 

Om dette skal fungere, pålegger det folkevalgte som skal godkjenne protokoller å lese disse 

nøye, samt raskt melde tilbake til Politisk sekretariat om protokollene er greie, eventuelt om noe 

må rettes opp. Politisk sekretariat har bedt meg understreke i dette svaret hvor viktig begge deler 

er for å sikre at protokollene blir riktige. 

 

Kommunestyret og utvalgene har videre som praksis å oppnevne medlemmer fra ulike partier til 

å godkjenne hver protokoll. Ved konstituerende møte og budsjettmøter i kommunestyret er det i 

tillegg praksis at gruppelederne fra alle sju partier signerer. Ved godkjenning av protokollen er 

det naturlig at de som er valgt til dette spesielt sjekker om saker og forslag fra egnen 

partigruppering er riktig protokollert. 

 

Politisk sekretariat har i samråd med meg gjort det til praksis at foreløpige protokoller sendes 

pressen etter møtene, med forbehold om endringer om feil skulle bli oppdaget. Endelige 

protokoller legges ut og arkiveres så snart møteleder samt de som er valgt til dette har godkjent 

dem. Om feil i protokollene blir oppdaget senere enn dette, vil de selvfølgelig bli rettet opp. 

 

Slik skal alle folkevalgte i Sunndal bidra til ryddighet i politikk og forvaltning» 

 

 

 


